

聖堂報告

常年期第十七主日

26/07/2026

1. 2026 年六月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 110,191 支出：\$ 63,157 結餘：\$ 47,034

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：8 月 1 日（星期六）

時間：上午 8:15 – 9:00（即平日 7:40 彌撒後）

3. 本堂 2026-2028 年「成人慕道班+再慕道班」及中、英文「兒童主日學」招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務·愈顯主榮」。

4. 本年「聖依納爵小堂 主保瞻禮感恩祭」暨「耶穌會使命合作者共慶活動。」將於 7 月 31 日（本星期五）晚上 7:00 在本堂舉行，歡迎弟兄姊妹參與，共沐主恩。

已購買週年聚餐券人士，請於彌撒後前往「九龍華仁書院禮堂」聚餐，須憑票入場。（截止發售餐卷日期：7 月 27 日）

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

17th Sunday of Ordinary Time

26th July 2026

1. The financial report of our Chapel for June 2026 is as follows:

Income: \$110,191

Expenses: \$63,157

Surplus: \$47,034

Thank you for your generous support.

2. The Adoration of the Blessed Sacrament for August 2026 will take place on Saturday, August 1, from 8:15 AM to 9:00 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
3. We are now inviting applications for the 2026-28 "Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class" as well as the Chinese and English "Children's Sunday Schools.". All who are interested are encouraged to participate, so that together we may "Show the Lord's glory through love and service."
4. A Thanksgiving Mass will be held on **Friday, 31 July 2026 at 7:00 p.m.** at the chapel to celebrate the **Feast of St. Ignatius**, together with the "Jesuit's Mission Partner" celebration event. The chapel sincerely invites all brothers and sisters to participate, to bask in the grace of the Lord, and to glorify the Lord!

After Mass, there will be a dinner gathering in the school hall of **Wah Yan College**. Please noted that admission is valid to ticket holders only. (Limited dinner tickets will be available for purchase until 27th July at the chapel office.)

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!

聖依納爵小堂 - 每月收支報告 (2027年 Year / 6 月 Month)
St Ignatius Chapel - Monthly Income and Expenditure Statement

項目-Items (* - 其它 Other)		收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	廣東話 English 普通話	47763- 25851- 12217-		
教友奉獻 Donation from people		23420-		
公教經 / 宗教書籍 KKP / Spiritual Readings		940-		
主任司鐸服務 Allowance for the Rector of Chapel			25000-	
客席司鐸服務 Stipend to the guest priests			10600-	
捐助神父宿舍團體(九龍華仁) Contribution to the Jesuits House			8000-	
服務員 車馬費/津貼 Allowance for the Helpers			9300-	
團結培育津貼 Allowance for the group formation			1538-	
禮儀用品 Articles for Liturgical			2266-	
維修及保養 Repairs and Maintenance			605-	
辦公室文備用品 Office stationery			496-	
通訊及電費 Communication & Electricity			4260-	
場地借用 Venue rental			177-	
運輸及什雜項 Transportation & Miscellaneous			915-	
*				
*				
*				
*				
*				
總數 Total		110191-	63157-	47034-

Law S. King
19/7/27